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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

 

Številka: 032-0001/2018-02 

Datum:  14.03.2018 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
21. redne  seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  sredo,   

dne 14.03.2018, v sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

Sejo je vodila županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.  

 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BENJAMIN ŠKRLJ 

DAMIJANA  GUSTINČIČ  

DOBRIVOJE SUBIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

JERNEJ FRANC PREMRL  

JOVO FERFILA  

MARTIN PRELC  

MATIJA POTOKAR  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠKA FLORJANČIČ  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača  

IZTOK FEKICJAN  -  direktor Občinske uprave  

ALENKA KOVAČIČ  - strokovna služba Občine Divača 

ROMANA DERNČIN – strokovna služba Občine Divača  

DIEGO LOREDAN -  predsednik Častnega razsodišča 

MATJAŽ ANDREJAŠIČ –  predstavnik  EPIK d.o.o. 

STANKO FURLAN – direktor Javne razsvetljave d.d. Ljubljana  

MARIO BENKOČ - predstavnik CI Brkinov  

HELENA RACE  -  predstavnica  sredstev javnega obveščanja (PN) 

TATJANA CERKVENIK  -  zapisničarka 

 

Seja se je pričela ob  17. uri. Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 21. redne seje  OS Občine Divača. 

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

2. Odlok o spremembi Odloka o gospodarskih javnih službah v občini Divača  

3. Pravilnik o spremembi Pravilnika o sofinanciranju programov društev s področja 

kmetijstva  in podeželja v občini Divača  

4. Sprememba Pravilnika o izdaji dovolilnic (Matavunsko križišče – Lokev)  

5. Usklajen predlog Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Divača 

http://www.divaca.si/
mailto:obcina@divaca.si
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6. Letni program javne službe javne razsvetljave v letu 2018 

7. Predlog izdaje soglasja k sofinanciranju izvajanja dodatnih programov v letu 2018 v 

občini Divača 

8. Izvajanje programov javnih del v letu 2018 v občini Divača 

9. Predlog Lokalnega programa  za kulturo Občine Divača za leto 2018 

10. Odlok o uresničevanju javnega interesa na področju  športa v občini Divača - 

postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa v občini  Divača - 1. 

Obravnava 

11. Predlog povrnitve stroškov od doma do OŠ Divača  

12. Poročila odborov in komisij 

13. Pobude in vprašanja   
 

Županja je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev Zapisnika 20. redne  seje Občinskega sveta, ki so ga člani sveta prejeli v 

gradivu. 

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb.  

 

Županja je predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Zapisnik 20. redne  seje  Občinskega sveta Občine Divača v 

predlagani vsebini. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI  je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja  predlagala razširitev dnevnega reda z tremi dodatnimi točkami: 

- Predlog sklepa - gradnja do 12 m   v poslovni coni Risnik - pod zaporedno 12. točko  

- Predlog sklepa za delno oprostitev komunalnega prispevka - pod zaporedno 13. točko  

- Sklep o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov  - pod zaporedno 14. točko  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani vsebini,  se z  dopolnitvijo dodatnih treh točk : 

Predlog sklepa - gradnja do 12 m   v poslovni coni Risnik (pod 12. točko), Predlog sklepa za 

delno oprostitev komunalnega prispevka ( pod  13. točko), Sklep o določitvi skupne vrednosti 

pravnih poslov  (pod 14. točko),  sprejme dnevni red 21. redne seje OS.  

 

Navzočnost je priglasilo11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11   članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

AD 1 

       POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

 

Županja je podala kratko poročilo o realizaciji sklepov sprejetih na 20. redni  seji Občinskega sveta.  

V nadaljevanju je županja  prisotne seznanila z tekočimi informacijami in  dogodki v obdobju od 

zaključka prejšnje seje Občinskega sveta, pa do tega dne: 

- poteku aktivnosti v zvezi sanacije ceste čez Gaberk (o poteku razpisa in predvidenem terminu 

pričetka sanacije); 

- o dogovorih glede možnostih sanacije ceste pod Vremščico; 

http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20kulture%20%20%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020414422765/
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- problematiki sanacije ceste ki pelje skozi Matavun (nesoglasje Zavoda za naravno in kulturno 

dediščino Nova Gorica na predstavljen projekt  Direkcije RS za ceste) 

- informacijo o zaprtju Škofeljskega mostu in možnostih čimprejšnje  sanacije omenjenega mostu. 

 

  

AD 2 

ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH 

V OBČINI DIVAČA 

 

Direktor občinske uprave g. Felicjan je podal kratko obrazložitev k predlaganemu aktu, ki so ga člani 

sveta prejeli v gradivu. Pojasnil je, da ima  Občina Divača  že po sedaj veljavnem Odloku o 

gospodarskih javnih službah v občini Divača določeno obvezno gospodarsko javno službo izvajanje 

pogrebnih storitev ter urejanje in vzdrževanje pokopališč. Izvajanje pogrebnih storitev je z novo 

zakonodajo postala tržna dejavnost, urejanje in vzdrževanje pokopališč pa se je preimenovalo v 

pokopališko dejavnost, ki obsega upravljanje in urejanje pokopališč. Poleg tega pa nova zakonodaja 

predpiše novo obvezno občinsko gospodarsko javno službo – 24-urna dežurna služba.  

S finančnega vidika to pomeni, da bo morala občina imeti v proračunu zagotovljeno proračunsko 

postavko za 24-urno dežurno službo, v kolikor vlada z uredbo ne bo določila drugačnega načina 

financiranja navedene službe. 

Glede odpadkov se ne predvideva spremenjene finančne konstrukcije. 

Občinskemu svetu se na podlagi navedenega predlaga da sprejme Odlok o spremembi Odloka o 

gospodarskih javnih službah v občini Divača v predlagani vsebini. 

Predlog spremembe odloka je bil  predhodno posredovan v obravnavo Statutarno pravni komisiji in 

Odboru za gospodarstvo in okolje. Člani omenjene komisije in odbora so ga potrdili v predlagani 

obliki in ga predlagali v sprejem Občinskemu svetu. 

Člani sveta na besedilo predlaganega odloka niso imeli pripomb.  

 
Županja  je dala na  glasovanje : 

PREDLOG SKLEPA: V predlagani obliki se sprejme Odlok o spremembi Odloka o 

gospodarskih javnih službah v občini Divača in se ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu.  

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

PRAVILNIK O SPREMEMBI PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU PROGRAMOV DRUŠTEV S 

PODROČJA KMETIJSTVA  IN PODEŽELJA V OBČINI DIVAČA 

 

g. Felicjan  je podal obrazložitev k  predloženemu Pravilniku o spremembi Pravilnika o sofinanciranju 

programov društev s področja kmetijstva  in podeželja v občini Divača, ki so ga člani sveta prejeli v 

gradivu.  

S sprejemom predlagane spremembe pravilnika se bo zakonsko uredilo, da se bodo na javni razpis 

lahko prijavila tudi društva / klubi ali zveze s področja gozdarstva, lovstva in ribištva, ki delujejo na 

območju občine Divača. Sprememba pravilnika nima finančnih posledic. 

Občinskemu svetu se na podlagi navedenega predlaga da predloženo spremembo pravilnika sprejme v 

predlagani vsebini. 

Predlog spremembe pravilnika so predhodno obravnavali člani Statutarno pravne komisije in Odbora 

za gospodarstvo in okolje. Potrdili so predlagane spremembe in predlagan akt predlagali v sprejem 

Občinskemu svetu.  

Člani sveta na besedilo predlaganega akta niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA:  V predlagani obliki se sprejme Pravilnik o spremembi Pravilnika o 

sofinanciranju programov društev s področja  kmetijstva  in podeželja v občini Divača. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 4 

SPREMEMBA PRAVILNIKA O IZDAJI DOVOLILNIC 

(MATAVUNSKO KRIŽIŠČE – LOKEV) 
 

Direktor Občinske uprave g. Iztok Felicjan je podal obrazložitev spremembe Pravilnika o izdaji 

dovolilnic (Matavunsko križišče – Lokev). 

Predlagano spremembo je predhodno obravnaval in jo v predlagani obliki potrdil Odbor za 

gospodarstvo in okolje. 

Člani sveta na predlagano spremembo pravilnika niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V predlagani obliki se sprejme spremembe Pravilnika o izdaji dovolilnic 

(Matavunsko križišče – Lokev). 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 5 

USKLAJEN PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PROSTORSKEM  

NAČRTU OBČINE DIVAČA 
 

Uvodno obrazložitev k usklajenem predlogu Občinskega prostorskega načrta (OPN) Občine Divača, je 

podala strokovna služba Občine Divača - Alenka Kovačič. Predstavila je kronologijo postopka 

sprejemanja OPN v Občini Divača, postopek usklajevanja OPN ter na kratko preletela vsebino 

tekstualnega in grafičnega dela OPN.   

Predlagan akt so predhodno obravnavali posamezni občinski odbori na skupni seji,kjer je Karla 

Jankovič (LUZ d.d.) podrobneje predstavila ključne poudarke ter bistvene spremembe, ki jih prinaša 

OPN.  

Mojca Hrabar (Oikos d.o.o.) je člane odbora in občinske svetnike seznanila s procesom priprave 

Okoljskega poročila za OPN Občine Divača.  

Matjaž Andrejašič (Epik d.o.o.) je predstavil pravne vidike priprave OPN Občine Divača. Poudaril je, 

da zaradi obsežnosti dokumenta še vedno ni mogoče izključiti določenih neskladij, ki jih bo pokazala 

uporaba dokumenta v praksi. Le-ta bo potrebno odpraviti v spremembah in dopolnitvah prostorskega 

akta.  

V razpravi so svetniki podali posamezna vprašanja k usklajenemu predlogu OPN Občine Divača.  

Po zaključeni razpravi pa so sprejeli sklep, da se  OPN Občine Divača  sprejme v predlagani vsebini, 

OPN se sprejme z Odlokom o Občinskem prostorskem načrtu Občine Divača, ki stopi v veljavo z 

31.5.2018.   Sprejetje prostorskega akta se pogojuje s pravočasno pripravo projektne dokumentacije in 

pridobitvijo ustreznih dovoljen za vložitev vloge za pridobitev gradbenega dovoljenja za izgradnjo 

nove čistilne naprave v Divači.   

Na seji Občinskega sveta je potekala krajša razprava o predlaganem dokumentu, na kar je županja 

predlagala glasovanje o predlaganem sklepu. 
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PREDLOG SKLEPA: Sprejme se »Odlok o Občinskem prostorskem načrtu Občine Divača« v 

predlagani obliki s spremembama v naslednjih členih:  

-  v 105. členu  Odloka se spremeni datum začetka veljave odloka in sicer: 30.5.2018. 

-  v 99. členu  Odloka  se na koncu stavka doda besedilo »…, ne glede na njeno popolnost.«  

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 

LETNI PROGRAM JAVNE SLUŽBE JAVNE RAZSVETLJAVE V LETU 2018 

 
Direktor Javne razsvetljave d.d. Ljubljana g. Furlan je podal obrazložitev k Letnemu programu javne 

službe javne razsvetljave v letu 2018, ki so ga člani OS prejeli v gradivu.  

Skladno z določili 37. člena koncesijske pogodbe mora koncesionar  koncedentu vsako leto dostaviti 

cenik v okviru programa izvajanja javne službe. Podan je predlog, da se cenik vzdrževanja javne 

razsvetljave dopolni s štirimi novimi postavkami. 

Predlagano gradivo sta predhodno obravnaval Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo in okolje. 

Člani obeh odborov so podali pripombo na se ceno predlaganih postavk in v zvezi s tem  predlagali, da 

se direktorja Javne razsvetljave d.d. povabi na sejo občinskega sveta, da poda pojasnila na vprašanja 

svetnikov vezana na cenik vzdrževanja javne razsvetljave. 

Na seji sveta je potekala krajša razprava v kateri je direktor g. Furlan podal odgovore in pojasnila na 

postavljena vprašanja . 

 

Po zaključeni razpravi je županja  dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  Sprejme se »Letni program javne službe javne razsvetljave v letu 2018« 

v predlagani obliki. 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7 

PREDLOG IZDAJE SOGLASJA K SOFINANCIRANJU IZVAJANJA DODATNIH                  

                         PROGRAMOV V LETU 2018 V OBČINI DIVAČA 
 

Strokovna služba Občine ga.  Romana Derenčin je podala pregled informacije o gradivu in podrobno 

predstavila opisane dodatne programe. 

Predlagani dodatni programi so bili predhodno predstavljeni  na Odboru za negospodarstvo in Odboru 

za finance. Oba odbora sta podprla sofinanciranje  predlaganih dodatnih programov z obrazložitvijo, 

da   ti programi pomenijo obogatitev rednega programa, ki je v javno dobro vseh. 

Člani sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb,  soglašali s sofinanciranjem izvajanja dodatnih 

programov v predlagani obliki.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača  izdaje soglasja k sofinanciranju izvajanja 

dodatnih programov v letu 2018 v občini Divača.  
 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20izdaje%20soglasja%20k%20sofinanciranju%20%20%20izvajanja%20dodatnih%20programov%20javnih%20zavodov%20v%20letu%202016/2016020316511215/
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AD 8 

IZVAJANJE PROGRAMOV JAVNIH DEL V LETU 2018 V OBČINI DIVAČA 
 

Strokovna služba Občine Divača  ga. Derenčin je  podala obrazložitev k predloženemu gradivu   in 

podrobno predstavila program javnih del za leto 2018. Izpostavila je spremembe v javnem povabilu – 

v primerjavi s povabilom v lanskem letu. 

Predlagano gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za finance in Odbor za negospodarstvo. Oba 

Odbora sta soglašala  s predlogom izdaje soglasja programov javnih del v letu 2018 v občini Divača in  

predlagala Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 

Na seji sveta so svetniki  podprli predlagano sofinanciranje programa dodatnih programov in 

poudarili, da programe javnih del Občina podpira že vrsto let in na ta način tudi pomaga občanom pri 

zaposlovanju. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača  soglaša s predlogom izdaje soglasja 

programov javnih del v letu 2018 v občini Divača. Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine 

Divača sprejem predlaganega sklepa. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 

PREDLOG LOKALNEGA PROGRAMA  ZA KULTURO 

OBČINE DIVAČA ZA LETO 2018 

 
Strokovna služba Občine Divača  ga. Derenčin je  podala obrazložitev k predloženemu gradivu   in 

podrobno predstavila predlog lokalnega programa za kulturo Občine Divača za leto 2018. 

Predlagan akt je bil predhodno podan v obravnavo Odboru za negospodarstvo.  Predsednica Odbora 

ga. Frankovič Franetič je  podala poročilo.  

Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Lokalnega programa za kulturo občine Divača za leto 

2018, z upoštevanjem predlagane spremembe besedila, ki je navedena v Zapisniku odbora. Odbor  

predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 

Na seji sveta je o predlaganem aktu potekala krajša razprava. 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep županje  niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet občine Divača sprejema in potrjuje LOKALNI 

PROGRAM ZA KULTURO OBČINE DIVAČA ZA LETO 2018 v predlagani vsebini. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.divaca.si/mma/Izvajanje%20programov%20javnih%20%20del%20v%20letu%202016%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da/2016040806592572/
http://www.divaca.si/mma/Predlog%20Letnega%20programa%20kulture%20%20%20v%20ob%C4%8Dini%20Diva%C4%8Da%20za%20leto%202016/2016020414422765/
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AD 10 

ODLOK O URESNIČEVANJU JAVNEGA INTERESA NA PODROČJU  ŠPORTA 

V OBČINI DIVAČA - POSTOPKI IN MERILA ZA SOFINANCIRANJE LETNEGA 

PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI  DIVAČA - 1. OBRAVNAVA 
 

Strokovna služba Občine Divača ga. Romana Derenčin je podala obrazložitev k predlogu  besedila 

predloženega odloka, ki so ga člani sveta prejeli v gradivu. Izpostavila je bistvena področja, ki so 

lahko predmet odločitev in presoje lokalne skupnosti. Opozorila je tudi na postopek sprejemanja 

odloka, vključno z javno razpravo.    

Predhodno so se  z besedilom predlaganega odloka - postopki in merili za sofinanciranje letnega 

programa športa v občini Divača v I obravnavi seznanili:  Statutarno pravna komisija, Odbor za 

negospodarstvo in Odbor za finance. Podprli so ga v I obravnavi in  predlagajo Občinskemu svetu 

občine Divača sprejem predlaganega sklepa.  

 Na seji sveta ni bilo pripomb na besedilo predlaganega odloka.  

 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občina Divača sprejme Odlok o uresničevanju javnega interesa na 

področju športa v občini Divača – postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa 

v občini Divača v predlaganem besedilu v prvi obravnavi. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: O predlogu Odloka o uresničevanju javnega interesa na področju športa 

v občini Divača – postopki in merila za sofinanciranje letnega programa športa v občini Divača 

se opravi javna razprava. 

Javna razprava bo potekala od 15. marca 2018 do 16. aprila 2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 11 

PREDLOG POVRNITVE STROŠKOV OD DOMA DO OŠ DIVAČA  
 

Strokovna služba Občine Divača ga. Dernečin Romana je predstavila vlogo staršev za povračilo 

prevoznih stroškov za prevoz osnovnošolskega otroka od doma do šole in domov, ker ni 

organiziranega šolskega prevoza.    

Vlogo sta predhodno obravnavala Odbor za finance in Odbor za negospodarstvo. Člani odborov 

mnenja, da se  skladno z zakonodajo, prošnji ugodi in sicer se povrne stroške v obsegu in na način kot 

je predlagano v sklepu ter za obdobje od 1. 1. 2018 do zaključka šolanja otroka v podružnični šoli 

Vreme. 

Na seji sveta  je potekala krajša razprava, v kateri so člani sveta predlagali, da se povračilo stroškov 

priznava od 01.09.2017 do zaključka obiskovanja šolanja na navedeni šoli v Vremskem Britofu.  

 

Po zaključeni razpravi je županja dala na glasovanje:  

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet občine Divača soglaša s povrnitvijo prevoznih stroškov 

staršem učenca Osnovne šole dr. Bogomira Magajne Divača, Podružnične šole Vremski Britof, 

ki se v šolo vozi iz Gornjih Ležeč do Vremskega Britofa.  
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Prevozni stroški se povrnejo enemu izmed staršev učenca in sicer v višini 8 % cene 

neosvinčenega motornega bencina 95 oktanov, pri čemer se pri izračunu upoštevajo polni 

kilometri razdalje in  dnevi prisotnosti učenca pri pouku, skladno z mesečnimi pridobljenimi 

podatki Osnovne šole dr. Bogomira Magajne Divača. 

Stroški se povračajo mesečno in sicer za pretekli mesec, obračun se pripravi po prejemu 

podatkov Osnovne šole dr. Bogomira Magajne Divača o dnevni prisotnosti učenca pri pouku. 

Povračilo stroškov se priznava od 01.09.2017 do zaključka obiskovanja šolanja na navedeni šoli 

v Vremskem Britofu.  

Osnovno šolo dr. Bogomira Magajne Divača se zadolži, da Občini Divača mesečno, za pretekli 

mesec, posreduje podatke o prisotnosti učenke v šoli in sicer za obdobje kot je navedeno v tem 

sklepu. Občina Divača posreduje Osnovni šoli Divača podatke o učencu. 

Sredstva za kritje, v tem sklepu navedenih, prevoznih stroškov se zagotovijo iz občinskega 

proračuna in sicer iz proračunske postavke »190600 - Prevozi osnovnošolskih otrok in prevoz 

osnovnošolskih otrok na nevarnih poteh«. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 12 

 PREDLOG SKLEPA - GRADNJA DO 12 M   V POSLOVNI CONI RISNIK     

 
g. Felicjan je podal obrazložitev k vlogi podjetja SMT, proizvodnja elektronskih naprav in elektronike 

d.o.o. iz Portoroža, ki ima namero v poslovni coni Risnik postaviti proizvodno halo. V zvezi s tem 

zaprošajo Občino Divača  za izdajo soglasja k PGD dokumentaciji, ki predvideva izgradnjo 

večetažnega objekta – izgradnja proizvodne hale do 12 m višine.  

Zadevo je predhodno obravnaval Odbor za gospodarstvo in okolje in potrdil predlagan sklep. 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Investitorju: SMT d.o.o., Liminjanska cesta 96, 6320 Portorož, ki ga 

zastopa pooblaščenec: Epik d.o.o., Cesta Zore Perello-Godina 2, 6000 Koper,  se izda soglasje na 

projektne rešitve za postavitev Proizvodne hale P&P Solar v Proizvodno- trgovski coni Divača 

(MP-2), locirane na gradbenih parcelah št.: 1705/38, 1705/39, 1705/90, 1705/92, 1705/94 in 

1705/94, vse k.o. Dolnje Ležeče, ter na parcelah št. 302/195 in 302/196, k.o. Naklo, po PGD 

projektni dokumentaciji št. 29/17 izdelani v januarju 2018, projektant PIA Studio d.o.o. 

Portorož, Obala 26, 6320 Portorož, v skladu z obvezno razlago 15. člena Odloka o prostorskih 

ureditvenih pogojih v Občini Divača. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 člana sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 13 

PREDLOG SKLEPA ZA DELNO OPROSTITEV KOMUNALNEGA PRISPEVKA 

 
g. Felicjan je podal obrazložitev k vlogi  podjetja SMT, proizvodnja elektronskih naprav in elektronike 

d.o.o. iz Portoroža, za delno oprostitev komunalnega prispevka.  

Omenjeno vlogo sta predhodno obravnavala Odbor za gospodarstvo in okolje in Odbor za finance ter  

potrdila sklep  v predlagani vsebini in ga predlagala v sprejem Občinskemu svetu.  

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  
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Županja je  dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Delno se oprosti plačilo komunalnega prispevka  za proizvodno halo » 

&P Solar« na parcelah št. 302/195, 302/196,obe k.o. 2460 – Naklo in parc. št. 1705/38, 1705/39, 

1708/90, 1705/92, 1705/94, 1705/70, vse k.o. 2451 – Dolnje Ležeče, v višini 70 % izračunanega   

komunalnega prispevka oz. 54.895,98 €. 

Za objekt mora investitor plačati  komunalni prispevek v višini 23.526,85 €.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 člana sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 14 

SKLEP O DOLOČITVI SKUPNE  VREDNOSTI PRAVNIH POSLOV 

 

g. Felicjan je podal obrazložitev k predlagani točki. V  skladu  z  12.  členom  Zakona  o  stvarnem  

premoženju  države  in  samoupravnih  lokalnih  skupnosti  lahko  občina,  v  primeru    spremenjenih  

prostorskih  potreb,  ki  jih  ni  bilo  mogoče določiti   ob   pripravi   načrta   ravnanja   z   nepremičnim 

premoženjem   ali   v   primeru nepredvidenih  okoliščin  na  trgu,  ki  narekujejo  hiter  odziv,  sklepa  

tudi  pravne  posle,  ki  niso predvideni  v  veljavnem  načrtu  ravnanja  z  nepremičnim  premoženjem.  

Skupna  vrednost takšnih  poslov  lahko  znaša  največ  20  %  skupne  vrednosti  načrtov  ravnanja.  

Skupno vrednost  teh  poslov  mora  vsako  leto  določiti  občinski  svet  v  roku  30  dni  po  sprejemu 

proračuna.  Upoštevaje navedeno  se predlaga  Občinskemu   svetu  Občine  Divača  v sprejem sklep o 

določitvi skupne vrednosti pravnih  poslov, ki  niso predvideni v  veljavnem načrtu  ravnanja,  s  tem  

da  predlagamo,  da  se  skupna vrednost  teh  poslov  določi  v  maksimalni višini 20 %.  

V primeru sklenitve pravnega posla na podlagi tega sklepa, se  o tem  poroča na naslednji redni  

seji Občinskega sveta. 

Občinskemu  svetu  Občine  Divača se  predlaga,  da  po  opravljeni  razpravi  sprejme priložen  sklep. 

 

Županja dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme Sklep o določitvi skupne vrednosti pravnih poslov, ki niso 

predvideni v veljavnem  načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Divača za leto 

2018. 

Ugotovi  se,  da  skupna  vrednost  pravnih  poslov,  zajetih  v  načrtu  ravnanja  z  nepremičnim  

premoženjem Občine Divača za leto 2018, znaša 1.258.650,00 EUR, in sicer:  

- razpolaganje z nepremičnim premoženjem v orientacijski vrednosti 1.050.000,00 EUR  

- pridobivanje nepremičnega premoženja v  orientacijski vrednosti 208.650,00 EUR.  

V primeru  spremenjenih prostorskih potreb, ki jih ni bilo mogoče določiti ob pripravi načrta 

ravnanja  z  nepremičnim  premoženjem  ali  v  primeru  ne predvidenih  okoliščin  na  trgu,  ki 

narekujejo  hiter  odziv,  lahko  Občina  Divača  sklepa pravne  posle,  ki  niso  predvideni  v 

veljavnem načrtu ravnanja z nepremičnim premoženjem.  

Skupna vrednost poslov iz druge točke tega sklepa lahko znaša največ 251.730,00 EUR.  

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 člana sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD  15 

POROČILA ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 21. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda. 

 

 

AD 16 

POBUDE IN VPRAŠANJA 

                                                          

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude: 

 

 g. Martin Prelc : 

 podal je informacijo o seji Sveta javnega zavoda ORA Sežana, o tekoči problematiki med 

omenjenim zavodom in posameznimi občinami ustanoviteljicami…; 

 izpostavil je vprašanje glede informiranosti vaščanov (po posameznih vaseh) v zvezi izgradnje 

povezovalnega vodovoda v Brkinih. 

 

  ga. Nives Skuk: 

 podala je pobudo o ustanovitvi Športne zveze v občini Divača 

 ponovno je opozorila na nujno sanacijo poškodovane rešetke na Kettejevi ulici v Divači 

 

 ga. Damijana Gustinčič : 

prisotne je seznanila s prostorsko stisko v divaški osnovni šoli,  število vpisanih šoloobveznih otrok je 

v porastu,  naslednje šolsko leto se predvideva še tri  dodatne oddelke, tako da je potrebno razmišljati  

o dodatnih prostorih in možnostih širitve šole.   

 

Na Odboru za finance, so bile podane  naslednje pobude:  

 

 Benjamin Škrlj: 

 predlagal  je ureditev občinske parcele št. 683/30 k.o. Divača za izvedbo parkirišče. 

 

 Mirjam  Frankovič Franetič 

  podala je pobudo o postavitvi doprsnega kipa  dr. Bogomirja Magajne pred njegovo rojstno hiše v 

Gornjih Vremah;  

 predlagala je izvedbo izobraževanja v Vremski dolini v zvezi uporabe defibliratorja. 

 

 Subič Dobrivoj:  

podal je informacijo s seje Sveta javnega zavoda Zdravstveni dom Sežana glede finančnih izkazov 

poslovanja zavoda v preteklem letu, ki je posloval z 100.000,00 € izgube. Podal je še informacijo o 

nakupu rengentskega aparata za slikanje zob za potrebe občanov, ki bo lociran v prostorih sežanske 

bolnice. 

 

 

Na Odboru za negospodarstvo in okolje, so bile podane  naslednje pobude:  

 

 Mirjam Frankovič Franetič  

 predlagala je, da Občina poda ustreznim organom zahtevo, da se v projekt izgradnje 2 

železniškega tira Divača – Koper umesti dostop do kroga učne poti Risnik v Divači. Tir naj bi 

predvidoma presekal dohod do obstoječe učne poti in ne bo mogoče do nje več dostopati;  

 podala je pobudo za postavitev kipa dr. Bogomira Magajne v njegov domači kraj – Vreme. Lahko 

se prenese kip iz knjižnice v Divači.  
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 Matija Potokar: 

predlagal je, da Občina Divača pristojnim službam Slovenskih železnic posreduje pobudo za izdajo 

soglasja za postavitev obeležje vsem, ki so oblikovali 3 pomembne mejnike železničarstva na 

Divaškem, katerih obletnice so bile obeležene v lanskem letu:  160 let dokončanja odseka proge Južne 

železnice med Ljubljano in Trstom, 50 let od izgradnje proge med Divačo in Koprom, 141 let odprtja 

Istrske proge. Spominsko obeležje bi postavil on samostojno in sicer na pročelje Železniške postaje v 

Divači.  

 

 

Na Odboru za gospodarstvo in okolje, so bile podane  naslednje pobude:  

 

 g. Matija Potokar: 

 opozoril na problem poplavljanja »Krančevega potoka« (poplavljena je stanovanjska   hiša v 

Kačičah), predlagal je čimprejšnji pristop k reševanju navedenega problema; 

 podal je pobudo o začetku postopka v zvezi izdelave grba Občine Divača;  

 podal je informacijo o srečanjih na Darsu  in  opravljenih ter še  predvidenih izvedbah  meritev  

hrupa v Dolnjih Ležečah,izvedenih na  pobudo tamkajšnjih krajanov. 

 

 g.Martin  Prelc: 

 opozoril je na posamezne  probleme  asfaltiranja - sanacije občinskih cest (Famlje, Goriče), pri 

tem  izpostavil problem slabega sodelovanja (nekomuniciranja) med strokovno službo Občinske 

uprave in svetniki, ki so zadolženi za posamezne projekte; 

 podal je pripombe na  izvajanja zimske službe  (slabo pluženje, posipanje  cest v Vremski dolini in 

Brkinih); 

 kot predstavnik Občine Divača v svetu ORA Sežana, je predstavil problem funkcioniranja 

omenjenega zavoda.    

 

 

 

 

 

Dnevni red 21. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob  20. uri  

sejo končala. 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A : 

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.  


